
Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Turystyki

Nr 10 /2005  w dniu 13/14 września 2005

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30  zakończono o godz. 19.00

L.p Imię i nazwisko                 Podpis
1. Przewodnicząca Komisji - Teresa Walewska Obecna

2. Wiceprzewodniczący Komisji – Jacek Brzostowski Obecny

3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma Obecny

4. Grzegorz Pietrzycki Obecny

5. Krzysztof Migasiewicz Obecny

6. Andrzej Wieczorek Obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Mirosław Kaczmarczyk – po kierownika Wydz. Oświaty Kultury i Sportu
2. Małgorzata Osuch – ZSP Gołańcz
3. Ireneusz Biniewski – I LO Wągrowiec
4. Wiesław Zając – ZSP nr 1
5. Władysław Purczyński – ZSP nr 2
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3. Analiza projektu uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie utworzenia
II Szkoły Policealnej dla Młodzieży w Wągrowcu ( część I posiedzenia) -
rozpoczęto 13.09.2005.

1.4. Osiągnięcia sportowe szkół i ocena wykorzystania obiektów sportowych._
1.5. Zaopiniowanie pisma Starosty Wągrowieckiego w sprawie nieodpłatnego

przekazania na rzecz Gminy Miejskiej Wągrowiec części działki nr 532/5
położonej w Wągrowcu przy ul.
Kościuszki.____________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

.
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

     Ad.1.3. Z projektem uchwały zapoznał Komisję Mirosław Kaczmarczyk p.o. Kierownika
Wydziału Kultury, Oświaty i Sportu Starostwa Powiatowego.
Ad. 1.4. Na posiedzenie przybyli dyrektorzy szkół ponadgimnazjalnych. Przewodnicząca Komisji
powiadomiła na wstępie dyrektorów o temacie następnego posiedzenia, celem przygotowania
przez nich materiałów na to posiedzenie.
Wykorzystanie bazy ( obiektów sportowych) przedstawiła dyrektor ZSP w Gołańczy –
Małgorzata Osuch. ZSP w Gołańczy nie posiada w chwili obecnej hali sportowej ani też
odpowiedniego boiska. Wykorzystuje się obecnie nadające się do ćwiczeń pomieszczenia oraz
stadion miejski. Zmiany nastąpią po oddaniu do użytku hali sportowej. Osiągnięcia szkoły
dyrektor przedłożyła Komisji w formie pisemnej, omawiając je również. Pismo stanowi załącznik
do protokółu ( nr 1).
Następnie osiągnięcia sportowe I LO w Wągrowcu przedstawił dyr. Ireneusz Biniewski. Po
omówieniu dyr. przedłożył zestawienie pisemne ( załącznik nr 2). Dyrektor omówił także
wykorzystanie obiektów należących do szkoły. Dyrektor wskazał też na brak większej hali
sportowej.
Osiągnięcia sportowe i wykorzystanie obiektów w ZSP nr 1 w Wągrowcu omówił dyr. Wiesław
Zając.
Osiągnięcia szkoły ZSP nr 2 omówił dyr. Władysław Purczyński. Dyrektor wskazał na to, że
szkoły w powiecie nie są w stanie dorównać szkołom z klasami sportowymi w województwie.
Dlatego pracę sportową z młodzieżą trzeba przełożyć na zaangażowanie nauczycieli, którzy z
reguły pracują bezpłatnie. Obiekty sportowe na terenie szkoły są niewystarczające do uprawiania
wielu dyscyplin sportu. Mimo tego ZSP nr 2 osiągnęła w roku bieżącym wiele znaczących
sukcesów, w tym II miejsce na najbardziej usportowioną szkołę w Wielkopolsce.
Dyrektor przedłożył projekt Zarządowi Powiatu, aby zaadaptować na pomieszczenia sportowe,
pomieszczenia po byłej kuchni ( bez sali stołówkowej). Projekt jak dotychczas nie uzyskał uznania
Zarządu. Szkoła nie posiada środków finansowych na samodzielne wykonanie inwestycji.
Od kilku lat szkoła stara się nawiązać do tradycji szkoły sprzed lat i dlatego wzrosły wyniki
sportowe, co jest dużą zasługą nauczycieli. Dyrektor podkreślił, że młodzież z ZSP nr 2 osiągnęła
w ostatnich latach bardzo dobre wyniki, w konfrontacji ze szkołami sportowymi z Wielkopolski.
Dyrektor podkreślił, że można by nagradzać szkoły za mistrzowskie wyniki, ze środków Powiatu,
konkretnie, przeznaczyć na sport w budżecie odpowiednie środki.____
___________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

 



_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

 



_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

5.1. Zapytania

      _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

 ad. 1.5. Komisja pozytywnie opiniuje zamiar nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy
Miejskiej Wągrowiec części działki nr 532/5 przy ul. Kościuszki.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska
ad.1.3. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia II Szkoły
Policealnej przy ZSP nr 2 w Wągrowcu.

 



5.4. Wnioski
Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu o zabezpieczenie w budżecie Powiatu środków, na

jakie opiewa kosztorys adaptacji pomieszczeń po byłej kuchni na pomieszczenia przeznaczone do
zajęć sportowych w ZSP nr 2 w Wągrowcu. Wniosek uzasadniamy zdobyciem przez ZSP nr 2 II
miejsca w Wielkopolsce na najbardziej usportowioną szkołę. Adaptacja tych pomieszczeń poprawi
bazę do realizacji programu wychowania fizycznego w szkole.

_________________________________________________________________

      _________________________________________________________________

- 6 -
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

 



_________________________________________________________________

   Protokołował:                                                           Przewodnicząca Komisji:

                                                                                                           
             /Andrzej Słoma/                                                               /Teresa Walewska/

Protokół został  podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji.

 


